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HANDIKAPPRÅDET VID TRAFIK- OCH 
RENHÅLLNINGSNÄMNDEN  
OCH STOCKHOLMS STADS  
PARKERINGS AB 

 

  

PROTOKOLL             1 /2011 
 

Sammanträdesdag   
    

Måndagen den 10januari 2011 
kl 15.00-16.50 
 

    

 

  

Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ken Gammelgård Barbro Staf 

 

Närvarande: 

ordföranden Ken Gammelgård DHR 

vice ordförande Elisabeth Bergvall HSO 

  

Ledamöter Dagny Mörk  SRF 

  Gunnar Slätt   HSO  

  Anders Carlsson    HSO 

  Barbro Staf    HSO 

  Ulrika Vogera  HSO 

 

 

 

Närvarade tjänstemän: 

Claes Thunblad 
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§  1 Val av ordförande för dagens sammanträde 

 Till mötes ordförande väljs Ken Gammelgård 

  

§ 2 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen godkänns.  

 

§ 3 Justering av dagens protokoll 

 Rådet utser Barbro Staf att tillsammans med 

 ordföranden Ken Gammelgård att justera dagens 

 protokoll.  

 

§ 4 Föregående protokoll 

 Rådet godkänner protokoll nr 11/2010 och lägger det 

 till handlingarna. 

 

§ 5 Sammanträdestider för handikapprådet 2011  

 Rådet godkänner sammanträdestiderna. 

 

§ 6 Val av ordförande i Trafik och renhållningsnämndens och 

 Stockholms stads parkerings  AB gemensamma 

 handikappråd från och med 2011 -01-01-  2014-12-31 

 Till ordförande väljs Ken Gammelgård 

 

§ 7 Val av vice ordförande i Trafik och renhållningsnämnden 

 och Stockholms stads parkerings AB gemensamma 

 handikappråd från och med 2011 -01-01-  2014-12-31 

 Till vice ordförande väljs Elisabeth Bergvall 

 

§ 8 Beslut angående beslut på delegation   

 Rådet beslutar att i enlighet med Instruktion för 

 nämnd anknutna handikappråd  att ärenden som av 

 tidskäl inte hinner behandlas i rådet, får behandlas av 
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 presidiet och anmälas till närmast kommande 

 sammanträde. 

 

§ 9 Handlingarnas och lokalernas tillgänglighet 

 Rådets konstaterar att det är för få 

 handikappsparkeringar utanför  Tekniska nämndhuset.   

 Vi dagens sammanträde är det blankis vid 

 parkeringarna utanför Tekniska nämndhuset.  

 

§ 10 Inkomna protokoll och skrivelser 

 Protokoll 

  - Protokoll från Kommunstyrelsens handikappråd nr 8 / 

   2010 läggs till handlingarna 

 

- Protokoll från stadsbyggnadsnämndens och 

exploateringsnämndens handikappråd nr 15 och 16 och 

ett extra sammanträde 2010 läggs till handlingarna. 

  

 Protokollsutdrag 

- Utdrag ur protokoll från stadsbyggnadsnämndens - 

och exploateringsnämndens gemensamma 

handikappråd den 30 november 2010 
 

§ 11 Inkomna remisser vilka kommer att behandlas av 

 rådet 

 Ombyggnad av trafikplats Lindhagen handläggare 

 kallas till februari sammanträdet. 

 

§ 12 Trafik- och renhållningsnämnden 

- Protokoll 11/2010 läggs till handlingarna 

- Föredragningslista 18 januari 2011 
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 I ärende 10 har Ordföranden Ken Gammelgård varit i 

 kontakt med tjänstemannen och lämnat synpunkter på 

delegation. Synpunkterna lyder enligt följande: 

 

Terminologin i programmet är genomarbetad och följer 

den praxis som i dag gäller då man pratar om personer 

med funktionsnedsättning och den miljö som kan leda 

till funktionshinder samt även då det gäller begreppen 

tillgänglig och användbar. Även om termen handikapp 

enligt nuvarande språkbruk inte längre bör användas 

benämner Stockholms stad fortfarande sina rådgivande 

organ i dessa frågor för handikappråd. Man bör nu 

med det nya programmet gå in för att modernisera 

språkbruket även då det gäller dessa råd och börja 

benämna dem för ”Råd för funktionshinderfrågor”, en 

benämning som även SKL förordar. 

 

Råden ska aktivt medverka till att förverkliga stadens 

mål för delaktighet. I detta ingår att medverka vid 

uppföljningen av det nya programmet. För att förbättra 

rådens möjligheter att fungera som rådgivnings- och 

uppföljningsorgan i funktionshinderfrågor för stadens 

nämnder och bolag bör det finnas en kontinuerlig 

dialog mellan råden och de förtroendevalda i 

nämnderna och bolagen. Därför bör man i och med det 

nya programmet överväga att varje nämnd och bolag 

ska representeras av minst en förtroendevald i de olika 

råden. 

 

 

 Ärende 13, Snö- något att planera för  

 rådet har kallat tjänsteman till dagens sammanträde. 
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§ 13 Stockholms stads parkerings AB 

 Handlingarna läggs till handlingarna. 

 

§ 14 Snö- något att planera för  

 Rådet får redogörelse av vad motionen handlar om 

 bland annat om hur och snön ska tas och hand och om 

 återvinning av snön.   

  Rådet får information om snöläget förra året och i år. 

 Förra året kom det ca 2 meter snö och i år har det 

 hittills kommit ca 130 centimeter snö. Förra året 

 forslades det bort 1 miljon kubikmeter snö från 

 Stockolm. Staden har i år dispens att tippa viss mängd i 

 Saltsjön. Trafikkontoret har fokus på att 

 infrastrukturen ska fungera. I första hand snöröjer man 

 för utryckningsfordon men också vanlig trafik. 

 Mängden snö påverkar så att alla små smala ytorna är 

 svåra att komma åt.  Det kan också vara svårt att 

 snöröja ordentligt vid boendeparkeringar då staden inte 

 forslar bort bilar.  Ett annat problem är 

 väderskiftningarna blidväder kontra minusgrader om 

 vart annat. Det blir kompakta snölager men också 

 blankis på sina ställen. 

 

 Snö från fastigheterna är fastighetsägarnas ansvar men 

 trafikkontoret har gjort en överrenskommelse med 

 fastighetsägarna att snön från taken ska skyfflas ut i 

 vägbanan av fastighetsägarna så att det inte ligger på 

 trottoaren. Trafikkontoret snöröjer också dubbla rundor 

 en gång på natten och senare på dagen då 

 fastighetsägarna skottat ner snön allt för att 

 infrastrukturen ska fungera i staden. 
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 Staden har också prioriterad vallöppning. Det är för 

 boende i småhus om av någon anledning har 

 bistånd från kommunen.  Stadsdelsförvaltningarna 

 bifogar listor på dem som har bistånd och trafikkontoret 

 prioriterar vallöppning för dessa som inte kan skotta 

 själva. 

  

 När det gäller snöröjning av gång – och cykelvägar har 

 man gett information om skottning vid stolpar att det 

 ska vara framkomligt att trycka på knappen vid 

 övergångställe. Busskurer är ett annat prioriterat 

 område. Trafikkontoret har låtit entreprenörerna gå 

 insiktsutbildning. 

 

 Om brister finns då det gäller snöröjning vill 

 trafikkontoret att man omgående ringer felanmälan  

 tel. 651 00 00. 

 

Rådet informerar om att det på sina ställen är svårt att 

komma fram till knappen vid övergångsställen. Men ett 

annat bekymmer är att den nedfasade delen av 

trottoarerna vid övergångsställen inte snöröjs. Då denna 

nedfasning försvinner under snön så försvinner även 

möjligheten för dem som använder rullstol eller rollator 

att ta sig över gatan. Rådet skickar med en vädjan om 

att nedfasningarna måste prioriteras vid snöröjningen. 

 

 Ett annat bekymmer är att handikapparkeringarna om 

de är snöröjda ofta lämnas med en vall mellan 

parkeringen och trottoaren vilket gör det omöjligt att 

exempelvis angöra en ramp. I de fall man kan använda 

sig av parkeringen ändå blir man tvungen att gå ut i 

gatan eftersom det inte går att ta sig över vallen upp på 
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trottoaren. Rådet anser därför att man måste få bort 

snövallarna mellan handikapparkeringarna och 

trottoaren. 

  

 Föredragande tjänsteman Claes Thunblad 

 

§ 15  Rådets interna frågor   

  Rådet önskar att på handlingarna både via e-post och 

  per post. 

 

§ 16  Rapporter 

  Inga rapporter.  
   

§ 17 Övriga frågor  

 Sekreteraren lämnar information angående 

 personuppgiftslagen. 

   

                                                

 

Vid protokollet 

 

 

Eva Olofsson 


